
From:                                 Steffen Farup
Sent:                                  28 Jan 2016 07:57:36 +0100
To:                                      Berith Ellegaard Andreasen
Subject:                             RE: SV: Vedr. Oksböl Ridesport
Importance:                     Normal

Hej Berith,

Vi kan sagtens forstå, at du stiller dette spørgsmål, som er yderst relevant, men 
desværre nok også noget urealistisk.
Urealistisk af flere grunde, men jeg vil gerne fremhæve to meget væsentlige ting:

         Vi er ikke nogen rideklub, men et kursuscenter på klubplan, der virker som 
overbygning til rideklubberne. De faciliteter vi råder over, er fremragende til 
undervisningsformål, kursusaktiviteter, events, kåringer osv. men uegnede til en 
egentlig rideklub.
 

         Vi ville på denne adresse aldrig kunne skaffe den nødvendige plads, der ville være 
påkrævet, hvis de to andre klubber skulle flytte ind hos os. Stalden må jo ikke 
udvides og jordarealerne, som vi disponerer over, dækker kun det behov, som det 
nuværende antal bokse kræver.
 
Kort sagt, så har vi nogle faciliteter, hvor op til 200 kursister kan være samlet i vore 
klublokaler, men vore øvrige faciliteter, dækker kun til 15 opstaldede heste, og dette 
er ikke tilstrækkeligt som grundlag for en rideklub.
 
Venlig hilsen
Steffen

From: bera@varde.dk
To: steffenfarup@hotmail.com
Subject: SV: Vedr. Oksböl Ridesport
Date: Mon, 25 Jan 2016 14:00:29 +0000

Hej Steffen
 
Vil det være muligt at flytte de andre to rideklubber i Oksbøl over i det nye lejemål sammen 
med jer. Jeg kunne godt forestille mig, at udvalget vil spørge ind til dette. Og er det 
overhovedet realistisk.
 
Venlig hilsen
Berith
 
Fra: Steffen Farup [mailto:steffenfarup@hotmail.com] 
Sendt: 5. januar 2016 13:53
Til: Berith Ellegaard Andreasen
Emne: Vedr. Oksböl Ridesport



 
Hej Berith,
 
Vedhäftet har du vores stillingtagen til dine spörgsmaal d. 11.12.15
 
MvH. Steffen Farup, Oksböl Ridesport


